

New Formula
Extra Care

Biofemalia

vulvar cream
physiological pH

Biofemalia vulvar cream is a physiological pH cream based on Aloe vera, Lactic Acid, Vitamin E, and Ginger. Soothing cream specially formulated for the vulvar area. It contains specific active ingredients that relieve vulvar itching and promote the barrier function of the vulvar skin, minimising the risk of irritation. Formulated at physiological pH: Respects the vulvar flora and adapted to the child's vulvar area.

Biofemalia vulvar cream helps to restore the comfort and wellness vulvar. It is a soothing cream that does not contain anesthetics (lidocaine, benzocaine) and has been tested for a maximum tolerance for sensitive individuals.

Biofemalia vulvar cream has excellent spreadability and is easily absorbed by the skin and it will not leave any oily residue.

Indications:

For Adults:

- Relief from the discomforts affecting the external area surrounding the vagina: itching, burning, irritation and skin infections.
- Soothing action in the case of vulvodynia and vulvar vestibulitis.
- Prevents vulvar dryness and discomfort typical during menopause.

For pediatric patients:

- Relief from vulvar itching and irritation in girls aged 0 to 10.
- Helpful in the case of adhesions of the labia minora (Synechia Vulvae) in childhood.

Instructions for use: Apply a thin layer of cream three or four times a day.

Composition: Water, Carbomer, Glycerol, Polyglyceryl-3 Rice Branate, Caprylic / Capric Triglyceride, Aloe Vera Liposomes, Tea Tree Oil (terpinen-4-ol), Honey (antimicrobial), Propolis (antibacterial), Olive Oil Extract (super moisturizing), Vitamin E, Glycosaminoglycans, Cardiospermum Halicacubum, Phenethyl Alcohol, Caprylyl Glycol, Cetearyl Isononanoate, Fragrance allergen free.

Warnings: Do not use after expiry dates on package. Do not use if package is damaged. Do not ingest. Avoid contact with the eyes. Extended use of topical products may give rise to sensitization, in this case stop the treatment and consult a doctor. Keep the product closed, in a cool and dry place out from light and heat. Keep out of reach of children. Do not store above 30°C.

Packaging: Tube of 30 ml with an enclosed leaflet in a carton box.



Dermatologically Tested

Marketing Authorization Holder:
BioActiveT Pharma Ltd. United Kingdom

BioActiveT

New Formula
Extra Care

Biofemalia

vulvar cream
physiological pH

كريم بيوفيماليا هو كريم ينظم درجة الحموضة مكون من الصبار وحمض اللبن وفيتامين هـ والزنجيل. كريم ملطف مصمم خصيصاً لمنطقة الفرج. يحتوي على مكونات دقيقة تخفف حكة الفرج وتعزز وظيفة حاجز الجلد، مما يقلل من خطر التهيج. تمت صياغته عند درجة الحموضة الطبيعية: يحافظ على الفلورا الطبيعية (البكتريا النافعة) في الفرج. كما أنه مناسب للاستعمال في منطقة الفرج عند الأطفال.

يساعد كريم بيوفيماليا على استعادة الراحة. إنه كريم مهدئ لا يحتوي على مواد مخدرة (ليدوكائين، بنزوكائين) وقد تم اختباره ليكون قابلاً للتحمل بشكل كبير لدى الأفراد الذين يعانون من الحساسية.

كريم بيوفيماليا سهل الاستعمال، يمتصه الجلد بسهولة ولا يترك أي بقايا دهنية.

دواعي الإستعمال:

للبالغين:

- التخفيف من الشعور بعدم الراحة في المنطقة الخارجية المحيطة بالمهبل: الحكة والحرقنة والتهيج والتهابات الجلد.
- تأثير ملطف في حالة التهاب الفرج والتهاب دهليز الفرج.
- يمنع جفاف الفرج والشعور بعدم الراحة المعتاد في سن اليأس.

للأطفال:

- التخفيف من حكة الفرج والتهيج عند الفتيات منذ الولادة وحتى سن ١٠ سنوات.
- مفيد في حالة التصاق الشفرين الصغيرين (Synechia Vulvae) عند الأطفال.

تعليمات الإستخدام: ضعي طبقة رقيقة من الكريم ثلاث أو أربع مرات في اليوم.

التركيب: ماء ، كربومير ، جلسرين ، بولي جلسريل ٣ أرز برانيت ، كابريليك / كابريك ثلاثي الجليسريد ، شحوم الصبار ، زيت شجرة الشاي (تيربينين -٤- أول) ، عسل (مضاد للميكروبات) ، بروبوليس (مضاد للبكتيريا) ، خلاصة زيت الزيتون (ترطيب فائق) ، فيتامين هـ ، جليكوز أمينو غليكسان ، كارديوسبيرموم هاليكاكوبوم ، كحول فينثيل ، كابريليل جليكول ، سيتريل أيزونونوات ، مادة معطرة لا تسبب الحساسية.

التحذيرات: لا تستخدم بعد انتهاء تاريخ الصلاحية على العبوة. لا تستخدمه في حالة تلف العبوة. لا تقم بابتلاعه. تجنب ملامسة العينين. قد يؤدي الاستخدام المطول للمنتجات الموضعية إلى زيادة الحساسية ، في هذه الحالة توقف عن العلاج و استشر الطبيب. احفظ المنتج مغلقاً ، في مكان بارد وجاف بعيداً عن الضوء والحرارة. يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال. لا يجوز التخزين فوق ٣٠ درجة مئوية.

التعبئة والتغليف: أنبوب سعة ٣٠ مل مع نشرة معلومات بداخل علبة كرتونية.



تم اختباره جدياً

Marketing Authorization Holder:
BioActiveT Pharma Ltd. United Kingdom

BioActiveT